

---

## 1972 Citroen SM

---

Lot sold	<b>USD 38 648 - 45 468</b> EUR 34 000 - 40 000 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1972	Condition	Restored
Gearbox	Manual	Location	
Number of seats	4	Fuel type	Petrol
Number of doors	2	Exterior colour	Other
Performance	180 PS / 133 kW / 178 BHP	Car type	Coupé
Drivetrain	2wd		
Lot number	26		

### Description

---

La date de première mise en circulation de cette Citroën SM remonte au 18 février 1972. Il s'agit d'une deuxième main qui a été restaurée. Sa peinture bronze typique, avec toit noir, a été refaite dans les règles de l'art. L'intérieur est en bel état d'origine avec une très belle patine. Les systèmes hydrauliques et électroniques fonctionnent parfaitement bien. Elle est par ailleurs dotée d'un moteur à injection électronique. Quelques factures au dossier attestent de certains travaux effectués ces dernières années. Il s'agit d'un très bel exemplaire de SM qui mérite l'intérêt.

First registered on 18 February 1972, this Citroën SM is a second hand that has been restored. His typical bronze colour painting, with black roof, has been redone in a high standard. The interior is in beautiful original condition, showing a Hydraulic and nice patina.

electronic systems work perfectly well. It also has an electronic injection engine. Some invoices on the file attest to some of the work done in recent years. This is a very good example of SM that deserves good interest

**Title** Mr

**First name** Maxime

**Last name** Lépissier

21, rue Drouot

75009Paris

France

**Phone** +33-0617698446

**Mobile phone** +33-0617698446

<http://www.leclere-motorcars.com>

---

<https://www.classicdriver.com/en/car/citroen/sm/1972/647283>

© Classic Driver. All rights reserved.